
Verslag Inloopavond buurt,  
 
ontwikkeling Rochusstraat e.o. 
 
Datum; 28 mei 2019 va 19.00u tot 10.30u 
Locatie; buurthuis d’n Buut, Rochusstraat  
 
Inleiding; 
Inloopavond is door ontwikkelaar georganiseerd in samenwerking met de buurtverening. 
In het voortraject is al met direct omwonende gesproken door ontwikkelaar doch was er een 
belang om dit voor de gehele buurt doen nu er een plan ligt wat door de gemeente 
Eindhoven is goedgekeurd en binnenkort gepubliceerd zal worden. Vóór publicatie wil 
ontwikkelaar de naast bewoners informeren en heeft met de buurtvereniging een inloop-
/informatieavond georganiseerd. 
 
De opkomst was zeer groot (ca. 60 personen) zijn deze avond binnengelopen. 
Vele waren nieuwsgierig naar het plan en hebben vragen kunnen stellen aan ontwikkelaar. 
 
Meest belangrijke vragen zijn: 
*Mevr. Trudy :komt er een hekwerk achter blok 2 ivm de huidige achtertuinen 
*zon in de tuinen? Hebben ze die nog nadat de huizen gebouwd zijn.  
* honden poep vuilnisbakken? 
* geen bankjes  
* bouwverkeer. Hoe word dit opgelost! Mag niet door Tuinstraat ivm school. Kan ook niet 
vanwege te kleine splitsing met Rochusstraat. 
Opm: Geldropse weg gaat op de schop!! Wanneer vanwege logistieke problemen om in de       
Rochusstraat te komen 
* parkeerplaatsen blijkt een groot probleem te zijn. Te weinig nu al. Opheffen van 3 
parkeerplaatsen aan Romerhof/Tuinstraat tbv voetpad keuren meerder personen af* 
doorgang in bestaande mooie muur aan Tuinstraat tbv voetpad geeft discussie 
* paaltjes? Zijn deze verwijderbaar en krijgt iedereen een sleutel 
* Hr. Denis vraagt waar zijn 2e uitgang achter is gebleven tpv parkeerstrook 
 
Overig:  
Waarom word garage Bram niet opnieuw in gebruik genomen (achter Rochusstraat 51) voor 
parkeren. Scheelt 2 parkeerplaatsen en buurt heeft al interesse. Buurvrouwen Monique  
mrhj@planet.nl en Anneke 06-43211990 
 
Er zijn ook afspraken gemaakt met bewoners afzonderlijk om nadere uitleg te krijgen over 
het plan. Dit is gedaan en vragen zijn beantwoord. 
 
Algemeen: 
Conclusie is dat de avond zeer positief ontvangen is en bewoners niet ontevreden zijn over 
het plan. 
Vele vinden dat het tijd is dat er iets komt zodat het netjes is. 
 
Eindhoven, 29 mei 2019  
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